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Protokół Nr XI/2024 

z XI sesji Rady Gminy Izabelin  

w dniu 26 listopada 2024r. 

 

Miejsce posiedzenia: sala widowiskowa CKI 

Obrady rozpoczęto 26 listopada 2024 o godz. 17:30, a zakończono o godz. 21:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Joanna Białas 

2. Eliza Daniel 

3. Jolanta Kowalska 

4. Sławomir Kurzepa 

5. Gabriela Kwiatkowska 

6. Ewa Maliszewska 

7. Sebastian Milej 

8. Elżbieta Pawłowska 

9. Radosław Roszczyk 

10. Elżbieta Sawińska 

11. Tomasz Siemiński 

12. Grzegorz Sinicyn 

13. Jacek Szarpak 

14. Bogdan Szczesiak 

15. Małgorzata Wiśniewska 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Sebastian Milej otworzył XI sesję Rady Gminy Izabelin, witając radnych, 

stwierdzając, że w obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum przy którym Rada może 

obradować i podejmować prawomocne decyzje.  

 

2. Porządek obrad. 

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag.  

 

3. Protokoły z poprzednich sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Bogdan Szczesiak zawnioskował o zaprotokołowanie w protokole nr X/2024 z X sesji 

Rady Gminy w dniu 22 października wypowiedzi dotyczącej instruowania radnej Małgorzaty 

Wiśniewskiej.  

- Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Milej - (Ad Vocem) odpowiedział, że statut 

Gminy Izabelin wskazuje, że protokół z sesji powinien zwięźle odzwierciedlać jej przebieg.  

- Radny Bogdan Szczesiak - (Ad Vocem) stwierdził, że nie podziela przekonania 

przewodniczącego Sebastiana Mileja, że protokół zwięźle odzwierciedla to, co działo się na sesji 

w omawianym zakresie.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska powiedziała, że między nią, a przewodniczącym zaistniał konflikt 

na poprzedniej sesji, stwierdziła, że miała inne zdanie, Pan Przewodniczący Rady inne i w związku 

z tym, jeżeli przewodniczący broni się przed uwzględnieniem wypowiedzi, to może oznaczać, że 

wstydzi się, lub broni w ten sposób nie zapisując tej wymiany zdań. .  
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- Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Milej - (Ad Vocem) odpowiedział, że stoi na 

stanowisku, że protokoły z sesji mają zwięźle odzwierciedlać jej przebieg zgodnie z paragrafem 

41 pkt 1 Statutu Gminy Izabelin i tak też zostało to przedstawione w protokole. 

- Radny Bogdan Szczesiak wniósł sprzeciw do protokołu nr X/2024.  

 
Głosowano w sprawie: 

w sprawie sprzeciwu dot. protokołu nr X/2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

PRZECIW (9) 

Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, Radosław 

Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Pawłowska 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel  

 

4. Sprawozdania z prac Komisji Rady Gminy w okresie między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński poinformował, że między sesjami nie 

odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, ponieważ mają miejsce kontrole w jednostkach 

gminnych oraz prowadzone są analizy dokumentów przekazywanych przez jednostki gminne.  

Została zakończona kontrola w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej. Ponadto trwają kontrole 

w Centrum Usług Wspólnych Izabelin oraz w gminnej stołówce. 4 listopada rozpoczęła się 

kontrola w spółce Ryś Izabelin.  

- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, radny Jacek Szarpak poinformował, że 

odbyły się dwa posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i petycji, na których omówiono skargę 

złożoną na Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, panią Ewę Przybysz. Wysłuchano 

obu stron, nie podjęto żadnych decyzji, a następnie omówiono petycję w interesie publicznym 

dotyczącą szczepień przeciw wirusowi HPV.  

- Przewodnicząca Komisji Gospodarczo - Finansowej radna Ewa Maliszewska poinformowała, że 

posiedzenie Komisji Gospodarczo-Finansowej odbyło się 21 listopada, na którym omówiono 

uchwały przedłożone na dzisiejszą sesję. Natomiast 25 listopada miało miejsce posiedzenie 

wszystkich komisji Rady Gminy Izabelin, na którym przedstawiony został projekt budżetu na 2025 

rok.  

- Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki radna Elżbieta Pawłowska 

poinformowała, że posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki odbyło się 18 

listopada, na którym zostało przedstawione sprawozdanie z działalności spółki Ryś Izabelin. 

Głównym celem spółki jest organizacja i obsługa działalności sportowej na terenie gminy. 

Posiedzenie miało charakter wyjazdowy, odbyło się w siedzibie spółki, w Laskach. Na posiedzeniu 

głos zabrali przedstawiciele stowarzyszenia Przyjaciół Bolesława Gasińskiego, którzy 

zaprezentowali plan wydarzenia, dotyczącego wspomnienia  Bolesława Gasińskiego. Uroczystości 

będą miały miejsce 15 grudnia o godz. 16:00 w siedzibie spółki Ryś Izabelin.  
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- Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki radna Elżbieta Sawińska 

poinformowała, że posiedzenie Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Profilaktyki odbyło się 7 

listopada, na którym obecna była dyrektor SPZOZ Izabelin pani Agnieszka Jeziorska. Podczas 

posiedzenia omówiono raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego, Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Izabelinie na lata 2024-2026.  

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy, Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego,  radny Grzegorz  Sinicyn poinformował, że podczas 

posiedzenia poczyniono dalsze ustalenia dotyczących możliwości działań odnośnie osób w stanie 

nietrzeźwym na terenie Gminy.  

 
5. Informacja o pracy Urzędu Gminy i Wójta między sesjami. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej. (załącznik Nr 1) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Jolanta Kowalska zapytała odnośnie kwestii umowy z Grodziskimi Przewozami 

Autobusowymi czy oprócz możliwości zakupu biletu w biletomacie będzie można zakupić bilet u 

kierowcy.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że realizacja zakupu biletu będzie możliwa 

również u kierowcy.  

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Izabelin z analizy oświadczeń majątkowych 

radnych Gminy Izabelin. (załącznik Nr 2) 

Radni złożyli oświadczenia majątkowe w terminach określonych ustawą o samorządzie gminnym. 

Oświadczenia majątkowe złożono wraz z kopiami druków PIT w Urzędzie Skarbowym Warszawa 

Bielany.  Radni zostali poinformowani o nieprawidłowościach w złożonych oświadczeniach i 

zobowiązani do złożenia stosownych oświadczeń dotyczących korekt.  

 

7. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych za rok 2023 składanych Wójtowi 

Gminy Izabelin. 

Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej poinformował, że wszystkie osoby zobowiązane ustawą o 

samorządzie gminnym złożyły roczne oświadczenia majątkowe w dwóch egzemplarzach wraz z 

kopią druków PIT. Wpłynęły 24 oświadczenia majątkowe w żadnym z nich nie stwierdzono 

nieprawidłowości.  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Hornówek, część E. 

Projekt uchwały omówił Kierownik Wydziału Architektury i Planowania Przestrzennego pan 

Krzysztof Stańczyk.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Małgorzata Wiśniewska powiedziała, że zmiany są potrzebne, aby nie występowała zbyt 

gęsta zabudowa. Następnie przytoczyła 3 argumenty dotyczące korzyści z ustanowienia 

powierzchni biologicznie czynnej.  

 
W związku z tym, że w trakcie konsultacji społecznych, uwagę złożyli właściciele działki Nr 78, 

położonej na skrzyżowaniu ulic 3 Maja i Pietkiewicza, a Pan Wójt uwzględnił uwagę tylko w 

części, pozostała nieuwzględniona część uwagi podlega rozpatrzeniu przez Radę Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Uwaga nr 1 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) 

Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta 

Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Jacek 

Szarpak, Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel 

 

Głosowano w sprawie: 

Uwaga nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Małgorzata Wiśniewska 

PRZECIW (11) 

Joanna Białas, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, 

Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz 

Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel 

 
Następnie Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

(załącznik Nr 3) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Hornówek, część E. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Joanna Białas, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, 

Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz 

Sinicyn, Jacek Szarpak 

PRZECIW (1) 

Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak 

NIEOBECNI (1) 
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Eliza Daniel 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin 

na lata 2024-2036. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Izabelin pani Agnieszka Ponikiewska.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Małgorzata Wiśniewska zapytała, dlaczego środki dotyczące realizacji zadania 

Cyberbezpieczny Samorząd zostają przeniesione na rok 2025.  

- Skarbnik Gminy Izabelin Agnieszka Ponikiewska odpowiedziała, że projekt jest realizowany z 

dotacji unijnej i dodała, że pieniądze nie wpłynęły na rachunek bankowy urzędu i dlatego nie ma 

możliwości realizacji zadania w roku bieżącym.  

 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 4) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Izabelin na lata 

2024-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, 

Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz 

Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Szczesiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Izabelin Agnieszka Ponikiewska.  

 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 5) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 Gminy Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, 

Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz 

Sinicyn, Jacek Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Joanna Białas, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/372/10 Rady Gminy Izabelin z 

dnia 27 października 2010 r. w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów w 

jednostkach budżetowych gminy Izabelin. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Izabelin pani Agnieszka Ponikiewska.  

 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 5) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/372/10 Rady Gminy Izabelin z dnia 27 

października 2010 r. w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów w jednostkach 

budżetowych gminy Izabelin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, 

Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz 

Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak, Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Szczesiak 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Izabelin z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025. 

Projekt uchwały omówiła Główny Specjalista ds. Społecznych pani Barbara Bacewicz-Borys.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Jolanta Kowalska zapytała, czy w roku 2025 będzie nadal funkcjonować „Ryneczek po 

Sąsiedzku”.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że działanie „Ryneczku po Sąsiedzku” będzie 

kontynuowane.  

- Radny Bogdan Szczesiak - (Ad Vocem) poprosił o udzielenie bardziej szczegółowych informacji 

na temat działania „Ryneczku po Sąsiedzku”.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że odbędzie się konkurs na uruchomienie tej 

inicjatywy i dodał, że gmina rozważa inne warianty dotyczące działania ryneczku.  

 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 6) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Izabelin z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, 

Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, 

Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Izabelińskiego bonu żłobkowego. 

Projekt uchwały omówiła Główny Specjalista ds. Społecznych pani Barbara Bacewicz-Borys.  

 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 7) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Izabelińskiego bonu żłobkowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, 

Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, 

Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel 

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Izabelinie. 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy Beata Pilaszek. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Małgorzata Wiśniewska zapytała, w czyich kompetencjach jest skompletowanie pozostałej 

części Rady Społecznej SP ZOZ Izabelin. Zwróciła uwagę na fakt, że dwoje członków wyznacza 

Wojewoda Mazowiecki oraz Wójt.  

- Sekretarz Gminy Izabelin Beata Pilaszek odpowiedziała, że w kompetencji Rady Gminy jest 

powołanie Rady Społecznej poprzez przyjęcie uchwały.  

- Radna Joanna Białas zapytała, czy do Rady Społecznej SPZOZ Izabelin radna Eliza Daniel 

została powołana przez Wójta Gminy Izabelin.  

- Sekretarz Gminy Izabelin Beata Pilaszek odpowiedziała, że wójt Mateusz Milej rozmawiał z 

radną Elizą Daniel o powołaniu jej do Rady Społecznej, ponieważ wójt zawnioskował o powołanie 

przedstawiciela rady gminy. Sekretarz Gminy Beata Pilaszek uzupełniła swoją wypowiedź, 

dodając, że w poprzedniej kadencji Rady Gminy w Radzie Społecznej SPZOZ-u zasiadało dwoje 

radnych.   

 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 8) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Izabelinie. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta 

Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Jacek 

Szarpak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel 

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, radny Tomasz Siemiński.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Joanna Białas odczytała uzasadnienie dotyczące odmowy podpisania protokołu kontroli 

funkcjonowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Radna uzasadniła swoją decyzję tym, że protokół nie zawiera wyjaśnień dyrektor Ewy Przybysz, 

które stanowiłyby odniesienie się do stawianych jej zarzutów.  

Dodatkowo według radnej protokół zawiera sformułowania, które jak twierdzi są domysłami lub 

interpretacjami. Joanna Białas wniosła o zorganizowanie spotkania z dyrektor Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej panią Ewą Przybysz i jej zastępczynią w celu złożenia wyjaśnień przed 

opublikowaniem protokołu.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Tomasz Siemiński - (Ad Vocem) odpowiedział, że 

procedura kontrolna wygląda w taki sposób, że zespół kontrolny przeprowadza czynności oraz 

zbiera dowody i na ich podstawie przedstawia swoje stanowisko.  

Następnie przewodniczący Komisji Rewizyjnej podkreślił, że formą złożenia wyjaśnień do owego 

protokołu są uwagi, które zostały przesłane wszystkim radnym.  

- Radny Bogdan Szczesiak zapytał, czy prawdą jest, że powstała specjalna komisja ds. wyjaśnienia 

sytuacji w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej i zapytał, czy wyniki oraz wnioski obydwu 

komisji pokrywają się.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Tomasz Siemiński - (Ad Vocem) odpowiedział, że 

działania obu komisji są niezależne. Komisja Rewizyjna pracowała zgodnie z planem pracy 

uchwalonym przez Radę Gminy i dodał, że podczas kontroli pojawiły się pewne zagadnienia, 

których wyjaśnianiem zajęła się również komisja powołana przez Wójta.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że obie komisje działały niezależnie i 

poinformował, że w skład komisji, którą powołał zarządzeniem weszli pracownicy Urzędu Gminy 

oraz Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Komisja wysłuchała pracowników Dziennego Domu 

Seniora, pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej i dyrektor Ewy Przybysz. 22 listopada został 

sporządzony protokół z przesłuchań, który trafi do Komisji Rewizyjnej oraz do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. W protokole zawarto stanowisko wypracowane przez komisję, które również 

odpowiada na uwagi, zastrzeżenia oraz skargi wobec działalności dyrektor Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej, działania pracowników GOPS oraz pracowników Dziennego Domu Senior +.  

- Radna Jolanta Kowalska - (Ad Vocem) zapytała, czy radni będą mieli możliwość zapoznania się 

jeszcze w dniu sesji z protokołem sporządzonym przez komisję wewnętrzną powołaną przez Wójta 

Gminy.  
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- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że protokół trafi do członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji oraz do członków Komisji Rewizyjnej z uwagi na to, że podczas przesłuchań 

pojawiły się wątki dotyczące konkretnych osób i w związku z tym materiały nie mogą być 

udostępnione do wiadomości opinii publicznej.  

Wójt podkreślił, że zgadza się z ustaleniami komisji i dodał, że w wyniku przeprowadzonych prac 

komisji zarzuty stawiane dyrektor Ewie Przybysz nie zostały potwierdzone.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska poinformowała, że radni otrzymali list, pod którym podpisali się 

niektórzy pracownicy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Według radnej spory między 

pracownikami powinny być rozstrzygane wewnątrz danej jednostki, a nie przez Komisję 

Rewizyjną. Radna Wiśniewska powiedziała, że upublicznianie sporów może przyczynić się do 

ludzkiej krzywdy.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Tomasz Siemiński - (Ad Vocem) zgodził się z radną 

Wiśniewską co do faktu, że omawiana materia jest delikatna i dodał, że sprawą nie zajmowała się 

Komisja Rewizyjna tylko Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

- Radny Bogdan Szczesiak poinformował, że Klub Radnych Mieszkańcy razem będzie głosować 

przeciw przyjęciu protokołu kontroli Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, ponieważ pojawiły 

się rozbieżności w wynikach prac Komisji Rewizyjnej oraz komisji wewnętrznej powołanej przez 

Wójta Mateusza Mileja.   

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Tomasz Siemiński - (Ad Vocem) poinformował, że 

Komisja Rewizyjna nie zajmowała się omawianą sprawą. Następnie uzupełnił, że po rozpoczęciu 

kontroli w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej odbyło się posiedzenie komisji, na które 

przyszli pracownicy jednostki natomiast po ich wysłuchaniu zdecydowano o potraktowaniu 

sprawy jako skargi i przekazaniu jej do zbadania przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

 
Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 9) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, Sebastian Milej, Elżbieta 

Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, Grzegorz Sinicyn, Jacek 

Szarpak 

PRZECIW (4) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel  

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/24 w sprawie ustalenia składów 

osobowych stałych Komisji Rady Gminy Izabelin i wyboru ich przewodniczących. 

- Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Kamil Milej poinformował, że radny Radosław 

Roszczyk zwrócił się z prośbą do przewodniczącego Rady Gminy o rezygnację z członkostwa w 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki.  

 

Przewodniczący Rady Sebastian Milej poddał projekt uchwały pod głosowanie. (załącznik Nr 10) 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/24 w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych Komisji Rady Gminy Izabelin i wyboru ich przewodniczących. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Joanna Białas, Jolanta Kowalska, Sławomir Kurzepa, Gabriela Kwiatkowska, Ewa Maliszewska, 

Sebastian Milej, Elżbieta Pawłowska, Radosław Roszczyk, Elżbieta Sawińska, Tomasz Siemiński, 

Grzegorz Sinicyn, Jacek Szarpak, Bogdan Szczesiak, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Eliza Daniel 

 

17. Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Milej przedstawił harmonogram pełnienia dyżurów przez 

radnych w najbliższych tygodniach.  

Ponadto przewodniczący poinformował, że następna sesja odbędzie się 17 grudnia o godz. 18:00.  

W poniedziałek 2 grudnia odbędzie się spotkanie z przedstawicielami Kampinoskiego Parku 

Narodowego o godz. 17:00 w sprawie projektu planu ochrony Kampinoskiego Parku Narodowego 

oraz planu zadań dla obszaru Natura 2000 Puszcza Kampinoska.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Przybysz w imieniu dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej podziękował za 

wsparcie jego żony w czasie trudnego dla niej okresu, w którym wybuchł spór dotyczący 

pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Mieszkaniec wyraził swoje oburzenie 

faktem, że sołtys z jego miejscowości zareagował na wpis zamieszczony w mediach 

społecznościowych dotyczący dyrektor Ewy Przybysz.  

Według mieszkańca sołtys powinien zadzwonić do dyrektor Ewy Przybysz i porozmawiać z nią o 

zaistniałej sytuacji.  

– Mieszkanka zaapelowała o to, żeby nie ograniczać posiedzeń komisji i powołała się na fakt, że 

podczas posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poświęconemu sprawie GOPS jej syn nie 

mógł zadać pytań, ponieważ o godz. 20:00 miał zostać zamknięty Urząd Gminy.  

- Przewodnicząca Komisji Gospodarczo - Finansowej Ewa Maliszewska odpowiedziała, że 

członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie mają wpływu na godziny pracy Urzędu Gminy. 

Syn mieszkanki został zaproszony na kolejne posiedzenie komisji.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Tomasz Siemiński - (Ad Vocem) powiedział, że 

rozumie wzburzenie męża dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej z tego względu, iż 

łączy ich relacja małżeńska i dodał, że na posiedzenie Komisji Rewizyjnej przyszło około 

trzydziestu osób. Radny podkreślił, że komisja w żaden sposób nie oceniała sytuacji w GOPS, ale 

relacje zgromadzonych zrobiły na członkach komisji duże wrażenie i dlatego sprawa została 

skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

- Przewodnicząca Komisji Gospodarczo - Finansowej Ewa Maliszewska - (Ad Vocem) 

odpowiedziała, że Ewa Przybysz podczas posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie mogła 

się odnieść do pkt 3 skargi, ponieważ pierwsze 3 punkty rozpatrywała Komisja Rewizyjna. 

Komisja Rewizyjna przekazała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji skargę w zakresie jednego 

punktu, który dotyczył mobbingu oraz złej atmosfery panującej w jednostce. Radna Ewa 
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Maliszewska powiedziała, że nie opowiada się za żadną ze stron i podkreśliła, że wysłuchano 

wszystkich stron konfliktu.  

- Radny Bogdan Szczesiak - (Ad Vocem) powiedział, że spór powinien być rozwiązany w Urzędzie 

Gminy, a nie przez Komisję Rewizyjną i zarzucił Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej to, że 

negocjował z dyrektor GOPS warunki dalszej współpracy. Radny stwierdził, że przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej nadużył władzy.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński - (Ad Vocem) odpowiedział, że na 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej przyszli pracownicy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

pracownicy Dziennego Domu Senior+ oraz ich rodziny i poinformował, że nie miał prawa usunąć 

tych osób z pomieszczenia, w którym odbywały się obrady komisji. W protokole pokontrolnym 

umieszczono informację, że omawiana sprawa została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

Radny Siemiński stwierdził, że nic nie negocjował tylko zaproponował przeniesienie posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej na inny termin.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska poprosiła, żeby goście obecni na sesji Rady Gminy mieli 

pierwszeństwo zabierania głosu. Następnie wyraziła szacunek dla męża dyrektor Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, że publicznie zabrał głos w omawianej sprawie. Dodatkowo radna 

doceniła odwagę, która pozwoliła na zabranie głosu przez mieszkańca. Poprosiła również o 

przekazanie wyrazów wsparcia dla dyrektor Ewy Przybysz.  

- Mieszkaniec podziękował za działania komisji, która została powołana do zbadania sprawy w 

Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej i wyjaśnił, że protokół przez nią sporządzony oczyszcza 

dyrektor Ewę Przybysz ze stawianych jej zarzutów.  

Ponadto mieszkaniec stwierdził, że liczba trzydziestu osób na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, 

które odbyło się 4 października nie przesądza o winie dyrektora GOPS.  

- Sekretarz Gminy Izabelin Beata Pilaszek powiedziała, że Wójt Gminy Izabelin nie wypowiedział 

się w sprawie tylko komisja powołana przez Wójta odniosła się do protokołów i pism, które 

wpłynęły do Wójta. Wójt jedynie wydał opinię na temat protokołu komisji.  

- Patrycja Bykowska, pracownica Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej powołała się na 

wypowiedź przewodniczącego Komisji Rewizyjnej dotyczącą przekazania sprawy do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Następnie poinformowała, że dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej na następne posiedzenie przyszła przygotowana do odpowiedzi na wszystkie zarzuty. 

Patrycja Bykowska ponadto odniosła wrażenie, że podczas posiedzeń Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji oraz posiedzenia Komisji Rewizyjnej osoby skarżące mogły nieskrępowanie zabierać głos 

natomiast wypowiedzi dyrektor Ewy Przybysz były przerywane przez Wiceprzewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

- Przewodnicząca Komisji Gospodarczo - Finansowej Ewa Maliszewska - (Ad Vocem) 

powiedziała, że nie przerywała wypowiedzi dyrektor Ewie Przybysz podczas posiedzeń Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Siemiński - (Ad Vocem) stwierdził, że obwinianie 

radnych za zaistniałą sytuację jest skandaliczne.  

- Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Pawłowska wyraziła 

uznanie dla Pana Krzysztofa Przybysza. W jej ocenie osoby, które czuły się mobbingowane nie 

będą szukały pomocy i zrozumienia u osoby ich mobbingujących.  

- Patrycja Bykowska poinformowała, że w jej ocenie żaden pracownik nie był mobbingowany.  

- Aleksandra Kowalczewska zapytała, kiedy odbędą się wybory na drugą kadencję Młodzieżowej 

Rady Gminy. Chciałaby, aby wybory odbyły się jeszcze tej zimy. Następnie poinformowała, że w 
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ostatnich dwóch latach Młodzieżowa Rada podejmowała intensywne działania na rzecz Gminy 

oraz Gmin sąsiednich.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej poinformował, że trwają prace nad formułą Młodzieżowej 

Rady. Do współpracy została zaproszona młodzież z Towarzystwa Opieki nad Ociemniałymi. 

Ponadto w grudniu zostanie wydane zarządzenie w sprawie powołania Młodzieżowej Rady, a na 

styczeń zaplanowano akcję promocyjną celem pozyskania kandydatów do Młodzieżowej Rady. 

Wybory zaplanowano na luty.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Tomasz Siemiński zapytał, w jaki sposób mają 

poruszać się mieszkańcy Truskawiu, skoro na fragmencie ulicy nie ma chodnika, zwrócił uwagę 

na fakt, że pod koniec tygodnia wzmaga się ruch turystyczny i zapytał, czy powstaną jakieś 

utwardzenia nawierzchni.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że zgodnie z zatwierdzonym projektem 

budowy i organizacją ruchu odcinek drogi, o którym mówi radny nie ma wybudowanego chodnika. 

Zakończył się odbiór techniczny drogi. Następnie Wójt wyjaśnił, że gmina podejmie prace w celu 

wybudowania chodnika.  

- Radna Małgorzata Wiśniewska podziękowała za organizację obchodów święta niepodległości 

pod dębem.  

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Tomasz Siemiński poprosił w imieniu mieszkańców 

Truskawia o projekt przebudowy skrzyżowania ulic Lipkowskiej i 3 Maja. Następnie zapytał, czy 

ze względu na przebudowę skrzyżowania krzyż upamiętniający zamordowanych podczas II Wojny 

Światowej zostanie przeniesiony.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej odpowiedział, że Rada Sołecka dostała symulację 

przejezdności skrzyżowania, która wykazywała ruch pojazdów o różnych gabarytach, który 

odbywa się przy projektowanej nawierzchni jezdni. Konieczność przebudowy skrzyżowania 

wynika z powiększenia łuków w drodze.  

- Radny Bogdan Szczesiak zapytał w imieniu mieszkańca co należy zrobić ze zwierzęciem, które 

weszło na teren czyjejś posesji.  

Radny poprosił o udzielenie informacji na temat ewentualnych, innych zasad dotyczących 

uruchomienia Ryneczku ze zdrową żywnością.  

- Wójt Gminy Izabelin Mateusz Milej w sprawie zabłąkanych zwierząt odpowiedział, że wszelkich 

informacji należy zasięgać w Wydziale Ochrony Środowiska, a odnośnie formuły dotyczącej 

Ryneczku ze zdrową żywnością poinformował, że Ryneczek będzie funkcjonował od przyszłego 

roku.  

- Radny Sławomir Kurzepa poinformował, że projekt przebudowy ulicy Brzozowej został złożony 

do Starostwa PWZ i oczekuje na zezwolenie inwestycji drogowej. Radny podkreślił, że ulica ma 

duże znaczenie dla mieszkańców gminy, a ze względu na szereg utrudnień dotyczących braku 

chodnika w niektórych miejscach, zalegania wód opadowych oraz przewężeń planowana 

inwestycja pozwoli na bezpieczne poruszanie się mieszkańców. Radny poprosił wójta o to, aby 

miał na względzie przebudowę ulicy oraz o to, aby inwestycja została w pełni zrealizowana.  
- Wiceprzewodniczący Rady Gminy, Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ochrony 

Środowiska i Porządku Publicznego,  Grzegorz  Sinicyn poinformował, że 21 listopada odbyło się 

posiedzenie Rady Koordynacyjnej Rezerwatu Biosfera. W porozumieniu z kierownikiem 

Wydziału Środowiska zostanie złożony wniosek do zespołu wodnego Koordynacyjnej Rady 

dotyczący renaturyzacji części rowu południowego w Truskawiu. Grzegorz Sinicyn podziękował 

za inicjatywę w tej sprawie radnej Małgorzacie Wiśniewskiej. Wyraził nadzieję, że uda znaleźć się 

dofinansowanie na projekt renaturyzacji części rowu.  
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18. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady Gminy Izabelin Sebastian Milej 

zamknął XI sesję Rady Gminy i podziękował wszystkim za udział w obradach. 

 

Przygotował: Michał Filochowski 


